

Certificate Issuance Date (Gregorian)	20-07-2026	06-02-1448	تاريخ إصدار الشهادة (هجري)
Date of Certificate Request (Gregorian)	20-07-2026	06-02-1448	تاريخ طلب شهادة رصيد الحساب (هجري)
Certificate Reference Number	S9GL2E01DLKCHHXX		رقم مرجع الشهادة
Company / Entity Name (in Arabic)	شركة نييد للمقاولات العامة شركة شخص واحد		اسم الشركة / المنشأة (بالعربي)
Company / Entity Name (in English)	NIED GENERAL CONTRACTING COMPANY IS A ONE PERSON COMPANY		اسم الشركة / المنشأة (بالإنجليزي)
Commercial Registration / License No.	2257066833		رقم السجل التجاري / الترخيص
Unified National Number	7003540171		الرقم الوطني الموحد
Customer Number	242341360		رقم العميل

رقم الحساب Account Number	تاريخ فتح الحساب Account Opening Date	نوع الحساب Account Type	حالة الحساب Account Status	العملة Currency	الرصيد بناء على تاريخ إصدار الشهادة Balance as on Certificate Issuance Date	الرصيد بناء على تاريخ طلب الشهادة Balance as on Date of Certificate Request
242341360001	23-07-2023 05-01-1445	CUC CURRENT حساب الجاري	ACTIVE	SAR	860,340.83+	851,340.03+

This is an electronic-generated document. No signature is required by Saudi Awwal Bank.
You can verify the contents by scanning the QR-Code or by visiting SAB official website / <https://eform.sabb.com/iv>

This is confidential information and it is the responsibility of the bearer to preserve it.

The Validity of this certificate is **30** days from the date of Issuance

Saudi Awwal Bank

Mailing Address: P.O. Box 9084, Riyadh 11413

National Address: 7383 King Fahad Branch Rd, 2338 Al Yasmeeen Dist., 13325 Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia.

Tel.: +966 11 405 0677, Fax: +966 11 405 0660, SAB SWIFT Code: SABBSARI, www.sab.com, A listed joint stock company, incorporated in the Kingdom of Saudi Arabia, with paid in capital of SAR 20,547,945,220 (Fully Paid), commercial registration certificate 1010025779, unified number 7000018668, licensed pursuant to the Council of Ministers Resolution No. 198, dated 06/02/1398H and Royal Decree No. M/4 dated 12/08/1398H, and regulated and supervised by the Saudi Central Bank.



<https://sabb.us>

تم إصدار هذا المستند إلكترونياً عن طريق قنوات البنك الإلكترونية دون الحاجة لتوقيع من البنك السعودي الأول.
يمكنك التحقق من صحة وصلاحيته المستند من خلال مسح رمز المعرف التالي أو عن طريق زيارة الموقع الرسمي للأول / <https://eform.sabb.com/iv>

هذه معلومات سرية وتقع على عاتق حاملها مسؤولية الحفاظ عليها.

هذه الشهادة صالحة لمدة **30** يوم من تاريخ إصدارها

البنك السعودي الأول

العنوان البريدي: ص. ب. 9084، الرياض 11413

العنوان الوطني: 7383 طريق الملك فهد الفرعي، 2338 حي الياسمين، الرياض، المملكة العربية السعودية

هاتف: +966 11 405 0677، فاكس: +966 11 405 0660، الأول سويفت كود: SABBSARI، www.sab.com، شركة مساهمة مدرجة، تأسست بموجب أنظمة المملكة العربية السعودية، برأس مال مدفوع 20,547,945,220 ريال سعودي (مدفوع بالكامل)، سجل تجاري رقم 1010025779، رقم موحد 7000018668، مخصص لها بموجب قرار مجلس الوزراء رقم 198 بتاريخ 1398/02/06 هـ والمرسوم الملكي رقم م/4 بتاريخ 1398/08/12 هـ، وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.